

## Company Portrait



Sensirion headquarters in Staefa, Switzerland

Sensirion is a high-tech sensor company with headquarters in Staefa (near Zurich), Switzerland and sales offices in the USA, South Korea, China, Japan and Germany. Our highly skilled team of more than 250 employees provides leading technology sensor components and systems for OEM applications.

Within a short period of time, Sensirion has become a reliable partner for the global OEM industry, successfully providing millions of sensors each year for a wide range of industrial and consumer applications worldwide. An indicator of our expertise as a reliable OEM partner is the strict quality approach and a professional quality managements system, which has been certified in accordance with the ISO 9001 and ISO/TS 16949 standards. Furthermore, we work on the continuous improvement of its environmental performance. As a consequence of that, Sensirion was certified according to the environmental ISO 14001 standard in March 2011.

Founded in 1998, Sensirion owes its growth and success to a new proprietary technology (30 patents) that integrates sensors on standard CMOS semiconductors. By using this unique and innovative CMOSens® Technology, Sensirion chip sensors offer unbeatable customer benefits in a highly competitive global market: They provide high precision, excellent repeatability and low cost at the same time.

In its young history, Sensirion has won several awards, including the Swiss Economic Award 2004 and, very recently, the Ernst & Young "Entrepreneur of the Year® 2010" Award.

*For more information, please visit our website [www.sensirion.com](http://www.sensirion.com)*

## Firmenportrait

Die Sensirion AG ist ein schnell wachsendes Hightech Sensorikunternehmen mit Sitz in Stäfa in der Nähe von Zürich sowie Niederlassungen in den USA, Südkorea, China, Japan und Deutschland. Unser spezialisiertes Team von über 250 Mitarbeitenden bietet unseren Kunden technologisch führende Sensorkomponenten und Systeme für OEM Anwendungen.

Sensirion hat sich innerhalb weniger Jahre zu einem zuverlässigen Partner für globale OEM Kunden entwickelt. Unsere Sensoren werden heute weltweit millionenfach in einer Vielzahl von Anwendungen eingesetzt, so beispielsweise in der Automobilindustrie, der Medizintechnik oder der Konsumgüterindustrie. Ausdruck unsere Kompetenz ist unter anderem die strikte Qualitätsorientierung und das gemäss den Normen ISO 9001 und ISO/TS 16949 zertifizierte Qualitätsmanagementsystem. Zudem sind wir bemüht, unsere ökologische Performance kontinuierlich zu verbessern und nach dem Prinzip der Nachhaltigkeit zu handeln. Folglich wurde Sensirion Anfangs März 2011 gemäss Umweltstandard ISO 14001 zertifiziert.



Sensirion's highly qualified employees

Die im Jahre 1998 gegründete Sensirion verdankt ihren Erfolg einer neuen, proprietären Technologie (30 Patente), welche Sensoren auf Standard-Halbleiterchips integriert (sog. CMOSens® Technologie). Im harten internationalen Wettbewerb bietet diese innovative Systemintegration unschlagbare Kundenvorteile, insbesondere eine hohe Präzision und Zuverlässigkeit zu tiefen Kosten.

In unseren Unternehmensgeschichte wurde wir bereits mehrfach mit Preisen ausgezeichnet, u. a. mit dem Swiss Economic Award 2004 und zuletzt mit dem "Entrepreneur of the Year® 2010" Award von Ernst & Young Ltd.

*Weitere Informationen finden Sie auf unsere Website unter [www.sensirion.com](http://www.sensirion.com)*